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Sammanträde med Mysam Sandviken 

Datum:  20 september 2023 

Tidpunkt:  10.00-11.30 

Plats:  Teamsmöte 

                      

Minnesanteckning: 

 

1. Angelica hälsade välkommen till mötet. Vi presenterade oss för varandra, 

gick igenom dagordning och föregående minnesanteckningar. 

 

2. Samordningsförbundet och Finsam 

 

a. Kärnhuset – nuläge. Katarina berättar om arbetet som pågår och att 

det löst sig med anställning av arbetsterapeut till projektet. Att 

resursen finns är viktig för genomförandet av 

arbetsförmågeutredningarna. Eftersom det var lite besvärligt med 

personalsituationen så har det första året varit lite hackigt. Man 

arbetar på med BIP och att se individernas olika behov och 

förutsättningar. Man pratar mycket kring arbetsförmåga i Trisam. I 

nuläget är det 21 personer inskrivna i projektet och samtliga står 

långt ifrån arbetsmarknaden.  

Namn Roll Organisation 

   

Katarina Gröndal Enhetschef IFO Sandvikens kommun 

Ulrika Janson Enhetschef Omsorg LSS Sandvikens kommun 

Johnny Sandgren Enhetschef LOK-center Sandvikens kommun 

Ebru Höög Sektionschef  Arbetsförmedlingen 

Mikael Bergdahl Samverkansansvarig Försäkringskassan 

Angelica Gabrielsson Processledare Försäkringskassan/SFG 

Helene Breed Processledare Region Gävleborg/SFG 

Sam Bäckström Vårdenhetschef Region Gävleborg 

   

Petra Johannesson  Vårdenhetschef Region Gävleborg 

http://www.finsamgavleborg.se/
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b. ESF. Angelica informerar om att Samordningsförbundet beviljats 

ESF+ medel tillsammans med samordningsförbund i Dalarna och 

Värmland. Förberedelser pågår nu för olika 

kompetensutvecklingsinsatser.  

c. Lex Heller. Angelica informerar om att Samordningsförbundet är 

intresserade av att införa ett digitalt avvikelsehanteringssystem 

kopplat till förbundens olika projekt. Mötet diskuterade detta och 

ställer sig positiva till idén även om det är svårt att ta ställning till 

ev juridiska frågor.  

d. Uppföljning Mysam. Angelica berättade kort om resultaten från 

uppföljningarna av Mysam som genomfördes före sommaren samt 

att det är på gång en ny indikatoruppföljning.  

 

3. Trisam 

 

a. Nuläge hos teamen. Parterna har stämt av med sina medarbetare 

och arbetet flyter på bra, det finns inte något särskilt att rapportera.  

b. Kort återkoppling från vårens dialoger. Angelica berättar kort från 

vårens dialoger, man är positiv och nöjd med Trisam och arbetet 

som genomförs. Utvecklingsområden kan finnas inom intern 

samverkan och förberedelse. Detta är teamen också eniga kring.  

c. Statistik. Angelica informerar om möjligheterna att hämta egen 

statistik på regionens websida. Länk finns här. I bilaga framgår 

också halvårsstatistik för Trisam som mötet diskuterar kring. 

d. Deltagarberättelse. Deltagarberättelser. Det skulle vara intressant 

att lyfta deltagarnas perspektiv på Trisam och samverkan. 

Processledarna förarbetar för att kunna genomföra intervjuer – sk 

deltagarberättelser med max tio individer i länet. Juridik måste 

klargöras och parterna i Mysam behöver också vara beredda på att 

ta emot deltagarnas upplevelser och synpunkter. Deltagarna i 

dagens Mysam ställer sig positiva till detta, vill gärna ta del av vad 

individer tycker. Ett medskick kring att göra så slumpmässigt urval 

som möjligt, att det inte väljs ut individer där man vet att resultaten 

är lyckade. 

 

4. Diskussion projekttanke fysisk hälsa – AME. Johnny ger en bakgrund 

kring hur hälsoläget kan se ut för individer som startar arbetsträning – det 

kan exempelvis vara olika krämpor, dålig kondition och dålig kunskap 

kring hur man tar hand om sin fysiska och psykiska hälsa. Från regionen 

informerar man att hälsovetare anställts för att stödja folkhälsoarbete. I 

Storvik har det startats en grupp liknande ”måbättre” för att stödja 

individer. I Sandviken startas sömnskola – stressgrupp. Diskussioner i 

Mysam kring hur man kan arbeta preventivt kring hälsa och samarbete 

http://www.finsamgavleborg.se/
https://app.powerbi.com/view?r=eyJrIjoiOGJhZWNhY2MtMGIyMy00ZTk4LWEyZmQtNzY4ODg0MmQyMWRlIiwidCI6IjQxNGY3NDJjLTUwOWItNDEyMi05ZmM3LWY5Y2NiNWFkNmVjYiIsImMiOjh9
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mellan parter. Måste fokusera på helhet för en individ för att lyckas. 

Diskussioner kring eventuellt gemensamma insatser, Johnny tar initiativ, 

undersöker möjligheter. Petra och Sam undersöker representanter till 

kommande arbetsgrupp och meddelar Johnny. Dialog sedan med 

Samordningsförbundet.  

 

5. Handlingsplan Sandviken, något kring hälsoperspektivet ska föras in. 

 

6. Välfärdsguiden. Angelica berättar kort om Välfärdsguiden och uppmanar 

till att ta del av hemsidan och funktionerna. 

 

7. Nästa möte blir den 13 december kl 10.00 

 
 

 

Angelica Gabrielsson 

Processledare 
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